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2010D40839 LIJST VAN VRAGEN – BEGROTINGSSTAAT VERKEER EN 
WATERSTAAT 2011 

1 
Kunt u een overzicht geven van de wijzigingen die als gevolg van het 
regeerakkoord zullen optreden in de gepresenteerde begroting en daarbij 
specificeren welke wijzigingen specifiek betrekking hebben op het jaar 
2011? 

2 
Hoe zal de subsidietaakstelling uit het regeerakkoord voor Verkeer en 
Waterstaat (VenW) van € 0,01 miljard voor 2011 ingevuld worden? 

3 
Op welke wijze wordt de € 500 miljoen die in het regeerakkoord wordt 
uitgetrokken voor investeringen in wegen en spoor, geïnvesteerd? Welk 
deel hiervan is beschikbaar voor investeringen in spoor en welk deel gaat 
naar wegen? Wat zal het effect voor 2011 zijn op de totale investeringen in 
wegen en spoor? 

4 
Kan en moet, gezien het regeerakkoord, de projectorganisatie Anders 
Betalen voor Mobiliteit (ABvM) niet worden opgeheven, in plaats van 
verkleind? 

5 
Wat betekent het voornemen in het regeerakkoord om de kilometerprijs 
niet in te voeren voor de ontwikkeling van de files? Klopt de aanname dat 
nu minder dan 5% filereductie behaald zal worden (gebaseerd op de 
berekening van het Centraal Planbureau (CPB) waaruit blijkt dat de 
afname 5% (tegenover 40% met rekeningrijden) zou beslaan als er € 500 
miljoen in wegen geïnvesteerd zou worden, gecombineerd met de 
constatering dat het kabinet volgens het regeerakkoord € 500 miljoen in 
wegen én spoor wil investeren)? 

6 
Wat is het effect van het niet invoeren van ABvM op de indicatoren 
Acceptabele Reistijd en Voertuigverliesuren uit de VenW-begroting? 

7 
Hoe kunnen de doelstellingen op het gebied van Acceptabele Reistijd en 
Voertuigverliesuren worden gehaald zonder ABvM, en hoeveel kost dat? 

8 
Wat zijn de maatschappelijke kosten en baten als de doelstellingen op het 
gebied van Acceptabele Reistijd en Voertuigverliesuren niet worden 
gehaald? 

9 
Deelt u de mening van het Planbureau voor de Leefomgeving (PBL) dat 
om de congestie ten opzichte van het jaar 2000 met een derde terug te 
dringen, € 20 tot 30 miljard extra nodig is bovenop de Nota Mobiliteit, 
indien ABvM niet doorgaat? Zo nee, waarom niet en welk bedrag is 
hiervoor dan wel nodig? Welk deel van deze benodigde extra investering 
kan maximaal worden gedekt uit het regeerakkoord? 
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10 
Met welke aanvullende maatregelen wilt u alsnog de doelen van de Nota 
Mobiliteit en de Mobiliteitsaanpak halen? Hoeveel geld is er (op basis van 
het regeerakkoord) beschikbaar voor het oplossen van files? Waar wordt 
dit geld aan uitgegeven en waar wordt dat in de begroting opgenomen? 

11 
Hoe zal met het stopzetten van ABvM worden omgegaan in alle lopende 
planstudies in het Meerjarig Investeringsprogramma voor Ruimte en 
Transport (MIRT)? 

12 
Wat is uw reactie op de stelling van het PBL in de Balans voor de 
Leefomgeving 2010, dat beprijzen van mobiliteit de meest doelmatige 
manier is om de bereikbaarheid te verbeteren, met behoud van welvaart 
en milieukwaliteit? 

13 
Onderschrijft u de stelling van het PBL in de Balans van de Leefomgeving 
2010 (pag. 155) dat per jaar € 2 miljard extra nodig is om het effect van 
ABvM op de leefomgeving te evenaren? Zo nee, hoeveel geld is daarvoor 
volgens u nodig en waarop baseert u dat? 

14 
Acht u het waarschijnlijk dat op basis van deze begroting, waarbij volgens 
het regeerakkoord kilometerbeprijzing voorlopig niet aan de orde is, de 
klimaatdoelstellingen voor de sector verkeer en de ambities uit het 
Nationaal Samenwerkingsprogramma Luchtkwaliteit (NSL) gehaald zullen 
worden? 

15 
Op welke wijze wordt de fijnstofreductie die voor de invoering van ABvM 
is opgenomen in het NSL, opgevangen of gecompenseerd? 

16 
Wat is het effect van het niet invoeren van ABvM op de doelstellingen op 
het gebied van de leefomgeving rond de hoofdwegen? 

17 
Hoe kunnen de doelstellingen op het gebied van de leefomgeving rond de 
hoofdwegen worden gehaald zonder ABvM, en hoeveel kost dat? 

18 
Blijven de doelstellingen uit de VenW-begroting voor 2011 op het gebied 
van aantallen verkeersdoden en ziekenhuisgewonden in 2020 gehand-
haafd, nu de invoering van ABvM volgens het volledige scenario-Nouwen 
waarop de doelstellingen doelstellingen alsnog te bereiken en tegen 
welke kosten? 

19 
Onderschrijft u de stelling op pagina 8 van de VenW-begroting voor 2011, 
dat beprijzing op termijn aan de orde kan zijn? Zo ja, welke termijn heeft u 
daarbij in gedachte? 

20 
Wat is uw reactie op de suggesties van zeven hoogleraren in het NRC van 
27 augustus1, om eenvoudige vormen van kilometerbeprijzing te 
introduceren, bijvoorbeeld in de vorm van een spitsheffing (met behulp 
van camera’s), een vaste kilometerprijs (af te lezen via de kilometerteller) 
of een combinatie van deze modellen? 

 

1 «Kilometerprijs kan ook anders», NRC 
Handelsblad d.d. 27 augustus 2010
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21 
Wat gebeurt er met de provinciale opcenten op de motorrijtuigenbelasting 
(MRB), nu de MRB en de Belasting van Personenauto’s en Motorrijwielen 
(BPM) volgens het regeerakkoord niet meer worden afgeschaft? 

22 
Wordt nog overwogen de MRB eerlijker te maken, bijvoorbeeld door deze 
te relateren aan het aantal gereden kilometers? Zo nee, wordt het idee van 
eerlijker betalen voor mobiliteit geheel losgelaten? 

23 
Hoeveel hoger zou de accijns op benzine moeten worden om een 
vergelijkbaar effect op de files te bereiken als voorzien was met de Wet 
kilometerprijs, zoals die door het vorige kabinet is voorbereid? 

24 
Wanneer gaat het kabinet de accijns op benzine verhogen en hoeveel 
hoger wordt deze? 

25 
Op welke wijze zal het kabinet het vrachtvervoer belasten voor het gebruik 
van de Nederlandse wegen? Overweegt het kabinet opnieuw een vignet? 

26 
Wat wordt er concreet bedoeld met de in het regeerakkoord genoemde 
supersnelwegen en welke concrete plannen heeft u hiervoor? Kunt u meer 
toelichting op deze plannen geven en daarbij ook een overzicht geven van 
de economische en ecologische kosten en baten van deze plannen? 

27 
Welke wegen zullen er met investeringskapitaal van derden, waaronder 
pensioenfondsen, worden aangelegd, zoals in het regeerakkoord wordt 
aangekondigd? 

28 
Kunt u een inschatting maken van de kosten per kilometer op de tolwegen 
die mogelijk zullen worden aangelegd? Is het waar dat deze kosten extra 
lasten voor de automobilist betekenen? 

29 
Hoeveel van de stikstofgroeiruimte uit de Programmatische Aanpak 
Stikstof (PAS) moet worden toegerekend aan het wegverkeer om de door 
u geplande wegenaanleg te kunnen opvangen? 

30 
Op welke wijze wilt u de overheid weer bondgenoot van de burger maken, 
wanneer de beroepsmogelijkheden van de burger door het permanent 
maken van de Crisis- en Herstelwet ernstig ingeperkt worden? 

31 
Wat wordt in het regeerakkoord bedoeld met «bovenwettelijke inpas-
singen», met betrekking tot nieuwe infrastructuur? 

32 
Kunt u op een kaart aangeven op welke autosnelwegen volgens u de 
maximumsnelheid tot 130 kilometer per uur verhoogd zou kunnen 
worden, uitgaande van de randvoorwaarden die u daarvoor stelt op het 
gebied van milieu en veiligheid? 
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33 
Waarom voert u de maximumsnelheid van 130 kilometer per uur op 
autosnelwegen in? 

34 
Op welke wijze gaat u laten onderzoeken welke gevolgen uw kennelijke 
voornemen om op sommige plekken de maximumsnelheid te laten 
verhogen heeft voor verkeersveiligheid, bereikbaarheid, leefomgeving 
(luchtkwaliteit en geluid) en klimaat? 

35 
Wat zou het effect van de invoering van de maximumsnelheid van 130 
kilometer per uur zijn op de luchtkwaliteit in de desbetreffende regio’s? 

36 
Wat zou de reistijdwinst zijn op de trajecten Amsterdam–Rotterdam, Den 
Haag–Arnhem en Eindhoven–Amsterdam, overdag en ’s nachts, als op de 
bij de vorige vraag aangegeven trajecten 130 kilometer per uur gereden 
zou mogen worden? 

37 
Hoe groot is het te verwachten effect op de verkeersveiligheid, uitgedrukt 
in extra doden en gewonden, van het verhogen van de maximumsnelheid 
tot 130 kilometer per uur? 

38 
Veranderen de streefwaarden uit de VenW-begroting voor 2011 van 
maximaal 500 verkeersdoden en 12 250 ziekenhuisgewonden in 2020, 
wanneer op enkele plekken in Nederland de maximale snelheid wordt 
verhoogd naar 130 kilometer per uur? Zo nee, welke maatregelen gaat u 
additioneel nemen om deze streefwaarden te bereiken en tegen welke 
kosten? 

39 
Klopt het dat een vergroting van het verschil in snelheid tussen wegge-
bruikers tot meer filevorming leidt? Verwacht u dat de filevorming toe zal 
nemen als een deel van de weggebruikers 130 kilometer per uur gaat 
rijden, terwijl een ander deel 80 kilometer per uur blijft rijden? Zo nee, 
waarop baseert u uw antwoord? 

40 
Hoeveel geld is er (op basis van het regeerakkoord) beschikbaar voor 
bestedingen aan het openbaar vervoer? Wordt hierop bezuinigd ten 
opzichte van vorig jaar, en ten opzichte van de begroting van het 
demissionaire kabinet voor 2011? Zo ja, hoeveel, waarop en waarom, en 
welk effect zullen deze bezuinigingen hebben op de mobiliteit? 

41 
Hoeveel geld is er (op basis van het regeerakkoord) beschikbaar voor het 
verbeteren van het openbaar vervoer? Waar wordt dit geld aan uitge-
geven en waar wordt dat in de begroting opgenomen? 

42 
Waarom wordt de koppeling losgelaten tussen de hoogte van het IF en de 
hoogte van de rijksbijdrage aan de Brede Doeluitkering (BDU) verkeer en 
vervoer? Wat is het effect hiervan op de rijksbijdrage aan de BDU? 

43 
Kunt u aangeven hoe de ambities die in de VenW-begroting op pagina’s 
79–85 zijn verwoord op het gebied van regionaal mobiliteitsbeleid, zich 
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verhouden tot het voornemen in het regeerakkoord om te korten op de 
BDU-gelden en om de grote steden te dwingen hun openbaar vervoer aan 
te besteden? 

44 
Op welke wijze wordt het openbaar vervoer in Nederland minder 
afhankelijk gemaakt van fossiele brandstoffen, zoals aangekondigd in het 
regeerakkoord? Hoeveel geld is daarvoor beschikbaar en waar wordt dat 
in de begroting opgenomen? 

45 
Op welke wijze worden de grensregio’s beter bereikbaar gemaakt voor 
treinverkeer, zoals aangekondigd in het regeerakkoord? Wordt hierbij ook 
gekeken naar aansluitingen op netwerken van andere vervoersmaatschap-
pijen? Zo ja, op welke wijze? Zo nee, waarom niet? 

46 
Kunt u nader toelichten wat er in het regeerakkoord wordt bedoeld met de 
stelling dat bij het uitvoeren van het Programma Hoogfrequent Spoor 
(PHS) rekening wordt gehouden met de woon- en leefomgeving? 

47 
Hoeveel geld wordt er (op basis van het regeerakkoord) uitgetrokken voor 
investeringen in de binnenvaart? Waar wordt dit geld aan uitgegeven en 
waar wordt dit in de begroting opgenomen? 

48 
Op welke wijze wil het kabinet (op basis van het regeerakkoord) de 
milieudruk van de binnenvaart doen afnemen? Welk budget is daarvoor 
beschikbaar en waar is dit in de begroting opgenomen? 

49 
Hoeveel zal Schiphol (op basis van het regeerakkoord) mogen uitbreiden, 
en op welke termijn? 

50 
Wat wordt er in het regeerakkoord bedoeld met «de overheid ziet hierbij 
toe op een concurrerend kostenniveau», als het over de uitbreiding van 
Schiphol gaat? 

51 
Op welke wijze wordt de geluidshinder van Schiphol teruggedrongen, en 
welke middelen zijn daarvoor beschikbaar? Is het denkbaar dat de 
geluidshinder van Schiphol nog verder toe zal nemen? 

52 
Hebben de plannen in het regeerakkoord aangaande grenzen stellen en 
handhaven ook betrekking op milieu- en natuurgrenzen? Zo ja, op welke 
wijze wordt dit in de besluitvorming meegenomen? Zo nee, waarom niet, 
en waar heeft deze ambitie dan wel betrekking op? 

53 
Hebben de plannen in het regeerakkoord aangaande grenzen stellen en 
handhaven ook betrekking op de reeds ondertekende Europese en 
internationale verdragen, zoals de Oslo-Parijs Conventie voor de 
bescherming van het Mariene Milieu van de Noord-Oost Atlantische 
Oceaan (OSPAR), de Kaderrichtlijn Mariene Strategie (KRM), de Kader-
richtlijn Water (KRW), de Habitatrichtlijn en Vogelrichtlijn? Zo ja, op welke 
wijze wordt hier invulling aan gegeven? Zo nee, is dat dan niet meten met 
twee maten en hoe verantwoordt u dit? 
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54 
Verwacht u, gezien de maatregelen in het regeerakkoord, dat in 2018 alle 
ontsnipperingsknelpunten in de rijksinfrastructuur zijn opgelost, zoals 
vermeld op pagina 108 van de VenW-begroting? 

55 
Hoeveel geld is er (op basis van het regeerakkoord) beschikbaar voor het 
verbeteren van de waterkwaliteit? Waar wordt dit geld aan uitgegeven en 
waar wordt dat in de begroting opgenomen? 

56 
Hoe wordt concreet invulling gegeven aan het streven in het regeerak-
koord om per terrein maximaal twee bestuurslagen bij hetzelfde 
onderwerp te betrekken, bijvoorbeeld bij de Kaderrichtlijn Water? 

57 
Op welke wijze wordt invulling gegeven aan de plannen in het regeerak-
koord om de biodiversiteit in het aquatisch ecosysteem op peil te houden? 
Kunt hiervan concrete voorbeelden noemen en hoeveel geld is hiervoor 
beschikbaar? Als u geen voorbeelden kunt noemen, waarom kunt u dat 
niet? 

58 
Waarom wordt volgens het regeerakkoord de kwaliteit van oppervlakte-
water met name in steden verbeterd? Is de waterkwaliteit rondom 
landbouwgronden niet problematischer? 

59 
Met welke maatregelen wordt de waterkwaliteit in de steden aangepakt? 

60 
Op welke wijze wordt de kustwering versterkt, zoals in het regeerakkoord 
vermeld? Hoeveel geld is daarvoor beschikbaar en wat zijn de ecologische 
gevolgen ervan? 

61 
Hoe verhoudt de zin uit het regeerakkoord «Er komen geen nieuwe 
besluiten tot ontpoldering, bestaande plannen worden heroverwogen.» 
zich tot internationale, Europese en bilaterale afspraken? Wanneer u 
daartussen een strijdigheid constateert, hoe verhoudt zich dat tot de zin 
uit het regeerakkoord «Het kabinet respecteert internationale verdragen.»? 
Deelt u de mening dat het kabinet zich te houden heeft aan gemaakte 
afspraken met Vlaanderen en aan Europese afspraken over milieucom-
pensatie? Zo ja, op welke wijze geeft u daar uitvoering aan? Zo nee, 
waarom niet? 

62 
Wat wordt er in het regeerakkoord bedoeld met «doelmatiger water-
beheer»? In hoeverre is het huidige waterbeheer dan niet doelmatig, wat 
zijn daar de oorzaken van en op welke wijze wordt dit verbeterd? Hoeveel 
geld is daarvoor beschikbaar? 

63 
Kunt u, gezien het feit dat in de begroting op pagina 21 wordt gesteld dat 
tot 2015 bestaande afspraken over beleid en beheer ten aanzien van de 
zoetwatervoorziening gehandhaafd blijven, toezeggen dat bij het 
kierbesluit Haringvliet geen onomkeerbare stappen worden gezet en dat 
het Kierbesluit wordt teruggedraaid? 
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64 
Welk effect heeft het niet uitvoeren van het Besluit beheer Haringvliet-
sluizen («Kierbesluit»), zoals genoemd in het regeerakkoord, op het 
behalen van de waterkwaliteitsdoelen? 

65 
Wordt de onder het vorige kabinet gebruikelijke vorm van publieke 
participatie bij actuele wateropgaven, zoals bij het bepalen van de 
gewenste grondwaterstand, door u gecontinueerd? Zo ja, op welke wijze 
en wat zijn hiervan de kosten? 

66 
Verzorgt het ministerie van VenW lespakketten of andere vormen van 
voorlichting aan onderwijsinstellingen? Zo ja, over welke onderwerpen en 
welke type onderwijs gaat het daarbij en kunt u een gespecificeerd 
overzicht geven van alle vormen van voorlichting die uw ministerie de 
laatste tien jaar aan onderwijsinstellingen heeft aangeboden? Kunt u bij 
dit overzicht ook duidelijk aangeven aan welke onderwijsinstellingen dit is 
aangeboden? Wat waren de totale kosten hiervan (gespecificeerd per 
jaar)? 

67 
Op welke plaatsen in op de begroting wordt de verlaging van de uitgaven 
voor de Inspectie Verkeer en Waterstaat (IVW) op de diverse beleidsarti-
kelen als gevolg van de herschikking gecompenseerd? 

68 
Kunt u een overzicht geven van de infrastructuurprojecten die op 
alternatieve wijze kunnen worden gefinancierd en daarbij per project 
toelichten hoe dat zou werken? 

69 
Hoe kunt u garanderen dat de kwaliteit van de infrastructuur behouden 
blijft, bij een afnemend budget voor beheer en onderhoud en terwijl er 
steeds meer infrastructuur komt die bovendien intensiever wordt 
gebruikt? 

70 
Moet de passage over het herschikken van budgetten voor beheer en 
onderhoud zo worden begrepen, dat budget dat voor latere jaren gepland 
was, naar voren is gehaald? Zo ja, in hoeverre tast dit de dekking aan van 
de maatregelen waarvoor dit geld oorspronkelijk was bedoeld? 

71 
Hoe is de tijdelijke spanning tussen beschikbaar en benodigd budget voor 
Beheer en Instandhouding Spoor ontstaan? Is er in voorgaande jaren 
verkeerd begroot? 

72 
Zijn als gevolg van het afronden van het onderzoek naar de betonnen 
viaducten en bruggen tegenvallers te verwachten? Of zijn bedragen 
hiervoor reeds ingeboekt? Zo ja, waar staan deze bedragen ingeboekt? 

73 
Hoe groot was de arbeidsproductiviteitsverhoging bij de onder VenW 
vallende Zelfstandige Bestuursorganen (ZBO’s) in de afgelopen tien jaren? 
Hoe waarschijnlijk is het, op basis van uw antwoord op de vorige vraag, 
dat de in de begroting genoemde besparing op de ZBO’s via arbeidspro-
ductiviteitsverhoging gerealiseerd zal worden? 
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74 
Waardoor wordt de forse fluctuatie op de post 31.02.03 Inspectie Verkeer 
en Waterstaat veroorzaakt? 

75 
Welk deel van het juridisch verplichte budget voor waterbeleid is 
inmiddels toegekend aan de projecten rond Kampen en bij Zutphen? 

76 
Wat valt er precies onder de uitgaven aan algemene strategie en 
beleidsvorming? Gaat het hier om projecten of programma’s naast het 
Deltaprogramma en het Nationaal Waterplan? Wat wordt er precies met 
dit geld gedaan en welk doel dient de besteding? 

77 
Welk deel van de ruim € 9 miljoen per jaar aan bestedingen onder het 
Homogene Groep Internationale Samenwerking (HGIS)-programma 
Partners voor Water past binnen de kaders van ontwikkelingssamen-
werking? Kan dit deel in de toekomst wellicht vanuit gelden voor 
ontwikkelingssamenwerking gefinancierd worden? 

78 
Mocht er sprake zijn van het toedelen van meer taken aan de water-
schappen, wordt daarbij dan ook voorzien in extra financiële middelen 
voor de waterschappen? Zo ja, hoe en om welke bedragen gaat het 
hierbij? 

79 
Kunt u inzichtelijk maken hoe de lopende programma’s op het gebied van 
waterveiligheid en het Deltaprogramma op elkaar aansluiten en hoe u 
overlap en daardoor dubbel werk voorkomt? 

80 
Op welke wijze worden synergievoordelen binnen de begroting van het 
ministerie van VenW bereikt door investeringen in de verbetering van 
waterveiligheid direct te combineren met infrastructurele, recreatieve en 
landschappelijke projecten en economische ontwikkelingen, zoals die 
bijvoorbeeld langs de Maas bij Ravenstein te behalen zijn met de 
verbreding van de spoorbrug, de bescherming van stadsgezicht, de 
aanleg van een haven en de uitplaatsing van een mengvoederfabriek? 

81 
Wat is stand van zaken met betrekking tot het onderzoek naar de 
onderhoudsachterstanden/afschrijvingstermijnen van de natte 
kunstweken? 

82 
Hoe ziet op het gebied van waterveiligheid de periode tussen 2015 (eind 
van veel waterveiligheidsprogramma’s) en 2020 (start van de vulling van 
het Deltafonds met € 1 miljard per jaar) er financieel uit en hoe wordt 
voorkomen dat projecten onnodig blijven liggen tot 2020? 

83 
In welk jaar is de uitvoering van het project Afsluitdijk voorzien en hoeveel 
middelen zijn hiervoor begroot onder welk begrotingsartikel? 

84 
Wat is de toegevoegde waarde van de rol van de provincies bij de derde 
toetsronde primaire waterkeringen, gezien het feit dat de toetsing door de 
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waterschappen wordt uitgevoerd op basis van door het Rijk gestelde 
normeringen? 

85 
In hoeverre heeft het zin om over de derde toetsronde primaire waterke-
ringen te rapporteren, als op voorhand duidelijk is dat veel dijkvakken 
zullen worden afgekeurd omdat nog niet alle maatregelen voortkomend 
uit de tweede toetsronde zijn uitgevoerd? Hoe kijkt u aan tegen het 
oprekken van de toetsinterval naar eens in de tien of twaalf jaar? 

86 
Welke problemen verwacht u bij een versnelling van het definitieve besluit 
over waterveiligheidsnormeringen (zoals de Deltacommissaris bepleit), 
zodat dat besluit in 2014 kan worden genomen? 

87 
In hoeverre zou dan een vierde toetsronde (2011–2017) primaire waterke-
ringen zin hebben, als halverwege de toetsronde de veiligheidsnormering 
zou worden aangepast? 

88 
Hoe verhoudt Hoogwaterbeschermingsprogramma (HWBP)-3 zich tot het 
Deltaprogramma (onderdeel veiligheid), waarin overigens niet over het 
HWBP-3 wordt gesproken? 

89 
Waarom is in de begroting niets opgenomen over de grote tekorten op het 
lopende HWBP? 

90 
Hoe zinvol is het om een derde HWBP op te starten, als het tweede nog 
niet is afgerond en dit met grote financiële tekorten kampt? 

91 
Hoe komt het dat het geraamde bedrag voor de realisatie van waterke-
ringen van 2012 tot 2015 fors terugloopt? 

92 
In hoeverre zijn er, naast de synergiegelden die vanuit VenW beschikbaar 
zijn voor de KRW, ook vanuit VROM synergiegelden beschikbaar voor 
ruimtelijke doelen die bij de uitvoering van de KRW meegenomen kunnen 
worden? 

93 
Klopt de tabel bovenaan bladzijde 26? Zo nee, wilt u de Kamer de juiste 
tabel zo spoedig mogelijk doen toekomen? 

94 
Klopt het, dat vooruitlopend op de nadere besluitvorming over de 
Schaalsprong Almere die in 2012 verwacht wordt, al pilots worden 
uitgevoerd op het gebied van het Toekomstbestendig Ecologisch Systeem 
(TBES)? Zo ja, hoe verhouden deze pilots zich tot het behoud van de 
zoetwatervoorraad in het IJsselmeer? 

95 
Op welke wijze wordt er in Nederland invulling gegeven aan het OSPAR-
verdrag met betrekking tot het voorkomen van nadelige effecten van 
menselijke activiteiten op het mariene ecosysteem? 
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96 
Worden de nadelige effecten van visserij op het mariene ecosysteem in de 
Noordzee in het kader van OSPAR gemonitord, gezoneerd en/of 
gesaneerd? Zo ja, bij welke elementen van het ecosysteem wordt dat 
gedaan en op welke wijze, en welke trends zijn er al te ontdekken? Zo nee, 
waarom niet? 

97 
Worden er al maatregelen genomen om het, als gevolg van overbevissing 
en andere menselijke activiteiten, aangetaste gebied in de Noordzee te 
herstellen? Zo ja, op welke wijze, hoeveel geld is daarvoor beschikbaar en 
waar is dit in de begroting opgenomen? Zo nee, waarom niet? 

98 
Is er zicht op de toestand van het mariene ecosysteem in de Noordzee en 
hoe verhoudt zich dat tot de gewenste toestand in het kader van OSPAR? 
Welke inspanningen zouden nog geleverd moeten worden om de 
gewenste toestand te bereiken, en op welke wijze zal het kabinet dit gaan 
uitvoeren? Hoeveel geld is daarvoor beschikbaar? 

99 
Bent u bereid in het kader van de conclusie van de Conferentie van de 
Leden van de Conventie over Biologische Diversiteit (CBD COP) in Nagoya 
in 2010 inzake de toenemende dreigingen voor mariene biodiversiteit, 
aanvullende maatregelen te nemen? Zo ja, op welke termijn en wijze, en 
welk budget is daarvoor beschikbaar? Zo nee, waarom niet? 

100 
Waarom wordt op het gebied van de goede waterkwaliteit in het hoofdwa-
tersysteem gebruik gemaakt van een indicator die enkel iets zegt over de 
uitvoering (het aantal geplande maatregelen uit het Beheer- en ontwik-
kelplan voor de Rijkswateren dat daadwerkelijk is gerealiseerd of 
afgerond) en niet spreekt over het doel, te weten de waterkwaliteit? Is het 
mogelijk een betere indicator te ontwikkelen? 

101 
Hoe waarschijnlijk is het behalen van het doelbereik van 100% van de 
nationale waterlichamen in goede toestand in 2027, gezien de huidige 
budgetten daarvoor? Zijn hiervoor intensiveringen nodig? Zo ja, hoe groot 
zouden die moeten zijn? 

102 
Op welke termijn zou, op basis van Europese richtlijnen, het doelbereik 
van 100% van de nationale waterlichamen in goede toestand behaald 
moeten worden? 

103 
Wat bedoelt u concreet met een substantiële verbetering van de ecolo-
gische en chemische waterkwaliteit in 2015? 

104 
Wat zijn de oorzaken van het lage percentage waterlichamen waarin vis in 
een goede toestand verkeert? Op welke wijze worden deze oorzaken 
aangepakt, en hoeveel geld is daarvoor beschikbaar? 

105 
Wat zijn de oorzaken van het lage percentage waterlichamen waarin 
«overige waterflora» in een goede toestand verkeert? Op welke wijze 
worden deze oorzaken aangepakt, en hoeveel geld is daarvoor 
beschikbaar? 
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106 
Wat zijn de oorzaken van het lage percentage waterlichamen waar 
«N/DIN» in een goede toestand verkeert? Op welke wijze worden deze 
oorzaken aangepakt, en hoeveel geld is daarvoor beschikbaar? 

107 
Is bij de in de begroting omschreven fasering en temporisering van het 
doelbereik voor waterkwaliteit al voorgesorteerd op de fasering en 
temporisering zoals opgenomen in het regeerakkoord, of komt deze er 
nog eens bovenop? Is voor de fasering en temporisering een derogatie-
verzoek bij de Europese Commissie vereist? 

108 
Hoe waarschijnlijk is het behalen van het doelbereik van 100% van het 
regionale watersysteem in goede staat in 2027, gezien de huidige 
budgetten? Zijn hiervoor intensiveringen nodig? Zo ja, hoe groot zouden 
die moeten zijn? 

109 
Op welke termijn zou, op basis van Europese richtlijnen het doelbereik 
van 100% van het regionale watersysteem in goede staat behaald moeten 
worden? 

110 
In hoeverre wordt in deze evaluatie van de Watertoets in 2011 ook de 
vraag meegenomen op welke wijze de Watertoets eerder in gebiedsont-
wikkelingsprocessen ingezet kan worden, zodat vanuit het wateroogpunt 
kaders voor ruimtelijke ontwikkelingen meegegeven kunnen worden, in 
plaats van dat de voorgestelde ruimtelijke ontwikkelingen getoetst 
worden? 

111 
Wat wordt er op dit moment concreet gedaan aan optimalisering van de 
nazorg voor nabestaanden en slachtoffers van ernstige verkeersonge-
lukken? 

112 
Wat zijn de mogelijkheden om te komen tot één aanspreekpunt nazorg 
voor nabestaanden en slachtoffers van ernstige verkeersongelukken, door 
het aanstellen van een goed opgeleide hulpverlener of casemanager 
(vergelijkbaar met de hulp voor nabestaanden van levensdelicten)? 

113 
Kunt u een overzicht geven van de convenanten die in het kader van de 
verschuiving naar systeemtoezicht in bus- en goederenvervoer zijn, en in 
2011 worden, gesloten en daarbij de voordelen van deze systematiek voor 
controle en handhaving toelichten? 

114 
Hoe robuust zijn de begrote kosten voor de IVW, gezien de melding in de 
begroting dat de veiligheidsnormen en de normen voor naleving van wet- 
en regelgeving nog in ontwikkeling zijn en daar pas bij de begroting voor 
2012 invulling aan zal worden gegeven? 

115 
Is er inmiddels een veiligheidsnorm voor spoorwegovergangen (motie 
Feenstra/Verbugt inzake opstellen norm voor maximale sluitingstijden van 
spoorwegovergangen, Kamerstuk 22 589, nr. 165 d.d. 04-07-2000 en de 
reactie van de minister daarop, Kamerstuk 22 589 nr. 175 d.d. 19-10-2000)? 
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116 
Kunt u een overzicht geven van de uitgaven die tot nu toe per jaar voor 
het project Mistral zijn gedaan, sinds de start van dit project, en die 
uitgaven uitsplitsen in onderhoud en nieuwe investeringen? 

117 
Wat verwacht u de komende kabinetsperiode te besteden aan Mistral en 
waar is dit terug te vinden op de VenW-begroting en/of het IF? Kunt u deze 
bestedingen uitsplitsen in onderhoud en nieuwe investeringen? 

118 
Welke onderdelen van Mistral zijn inmiddels aanbesteed en wat zijn 
hiervan de resultaten? 

119 
Kunt u een overzicht geven van de verdere planning van Mistral? 

120 
Wat is de samenhang tussen het project Mistral en de invoering van het 
European Rail Traffic Management System (ERTMS)? 

121 
Klopt het dat NS bij de aanschaf van het nieuwe sprinter lighttrain 
materieel uiteindelijk niet gekozen heeft voor het duaal uitvoeren van dit 
materieel met European Train Control System(ETCS)/ERTMS? Zo ja, wat is 
hiervoor de reden? 

122 
Wat betekenen de National Reference Values (NRV, de voortschrijdende 
gemiddelden in de tabel bij railveiligheid op pagina 44 van de begroting), 
en hoe verhouden zij zich tot deze waarden in andere landen? 

123 
Heeft het ministerie van VenW een regie- en stimuleringsfunctie voor 
sociale veiligheid in het openbaar vervoer, zoals vermeld op pagina 45 
van de VenW-begroting, of een coördinerende en stimulerende functie, 
zoals vermeld op pagina 33 van de VenW-begroting? Deelt u de mening 
dat bij een belangrijk onderwerp als sociale veiligheid de functie regis-
serend zou moeten zijn? 

124 
In hoeverre schiet de binnenvaartsector thans tekort als het gaat om het 
bewustzijn van de eigen verantwoordelijkheid en mogelijkheden om de 
veiligheid te verbeteren? 

125 
Hoort bij de doelstelling dat de veiligheidsrisico’s voor het scheepvaart-
verkeer op het Nederlandse deel van de Noordzee bekend zijn, ook niet 
dat genoemde risico’s tot op een acceptabel niveau beheerst worden? 

126 
Is het rekenmodel externe veiligheid, dat voor de regionale overheden 
wordt beheerd en beschikbaar gesteld in het kader van de voorbereiding 
van luchthavenbesluiten, al beschikbaar voor de Kamer? 

127 
Kunt u garanderen dat de nieuwe indicator die in ontwikkeling is op het 
gebied van de veiligheid van het vervoer van gevaarlijke stoffen, volledig 
transparant is voor alle modaliteiten? 
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128 
Waarom is er zo’n groot verschil tussen de totale risicogewicht(TRG)-
score voor Schiphol en de TRG-grenswaarde in het Luchthavenverkeers-
besluit? 

129 
Wat is de planning voor de realisatie van de walinfrastructuur die 
benodigd is voor de invoering van River Information Services en welke 
financiële inspanningen zijn hiervoor nodig? 

130 
Wanneer kan de Kamer de herziening van de registratieprocedure en de 
rapportagegrondslag voor scheepsongevallen op de Noordzee tegemoet 
zien? 

131 
Wat is precies de achtergrond van het uitstellen van de introductie van 
een indicator voor de veiligheid in de zeehavens tot 2012? 

132 
Wat is de onderzoeksopdracht voor het onderzoek naar indicatoren op 
maritiem terrein en waardoor is dit vertraagd? 

133 
Wat verstaat u onder «groot», als u het heeft over de definitie van 
significante scheepsongevallen («ongevallen met grote (im)materiële of 
milieuschade»)? 

134 
Waarom kiest u bij het «kengetal naleving door Nederlandse reders» voor 
2011 voor het weinig ambitieuze percentage van 3% voor aanhoudingen 
naar aanleiding van inspecties, terwijl dat percentage de afgelopen drie 
jaar steeds onder de 2% heeft gelegen? Ligt 2% niet meer voor de hand? 

135 
Hoe verhoudt zich de grote toename van het aantal inspecties op basis 
van de Binnenvaartwet, van 200 in 2010 naar 800 in 2011 en 1 000 in 2012, 
tot de verschuiving naar systeemtoezicht, waarbij het aantal toeneemt van 
16 in 2010 naar 35 in 2011 en 66 in 2012? Wat is hier de toegevoegde 
waarde van de invoering van systeemtoezicht? 

136 
Welke besparingen levert de verschuiving van het toezicht door IVW op de 
binnenvaart naar systeemtoezicht en handhavingsconvenanten op, ook in 
personele zin? 

137 
Welk convenant op het gebied van systeemtoezicht in de binnenvaart 
is/wordt er in 2010 afgesloten? 

138 
Naar welke andere sectoren van de luchtvaart zal het protocol medicijnen, 
alcohol en drugs voor cockpitpersoneel worden uitgebreid? 

139 
Hoe komt het dat het aantal grotere vogels op en rond de luchthavens 
toeneemt? 
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140 
Hoe verhoudt zich uw verwachting dat het aantal inspecties in het domein 
luchtvaart de komende jaren min of meer op hetzelfde niveau blijft, tot 
enerzijds de invoering van systeemtoezicht en anderzijds de decentrali-
satie naar regionale overheden in het kader van de Wet Regelgeving 
Burgerluchthavens en Militaire Luchthavens (RBML)? 

141 
Welke groei verwacht u in het aantal bedrijven in de luchtvaartsector en 
waarop is deze verwachting gebaseerd? 

142 
Wat is de reden van de afname van de uitgaven op de post 34.01.01 
Algemene strategie- en beleidsontwikkeling ten aanzien van wegen? 

143 
Waarom is er vanaf 2010 een dalende lijn in de uitgaven op de post 34.03 
Netwerk spoor? 

144 
Kunt u de verlaging van het budget op de artikelen 34.03.01 Algemene 
strategie- en beleidsontwikkeling ten aanzien van spoor, 34.03.02 Beheer 
conform Spoorwegwet en 34.03.03 Beheer overig op het spoor voor 2011 
ten opzichte van 2010 met circa 1/3 toelichten? Welke activiteiten worden 
in 2011 niet meer uitgevoerd? 

145 
Wat is het verwachte effect van het voortzetten van de regiefunctie op het 
dossier stedelijke distributie? 

146 
Hoe groot is de achterstand bij het onderhoudsprogramma vaarwegen 
nog en wordt deze volgens planning ingelopen? 

147 
Waarom zijn de streefwaarden voor de passeertijd sluizen op hoofdvaar-
wegen en overige vaarwegen zoveel lager dan de realisatiecijfers van 
2008 en 2009 (respectievelijk 10% en 20% lager), terwijl de ambitie voor de 
hoofdtransportas juist wel hoger is dan de huidige realisatie en zelfs twee 
maal met 5% wordt opgehoogd? Dit kan toch niet allemaal door hinder 
vanwege onderhoud worden veroorzaakt? 

148 
Welke concrete maatregelen zijn gepland voor 2011 voor het versterken 
van de aansturing van NS en ProRail en in welke richting gaat u deze 
bedrijven sturen? 

149 
Hoe wordt gezorgd voor een betere positie voor decentrale overheden en 
overige vervoerders ten opzichte van ProRail en NS? 

150 
Hoe groot is het aantal onrendabele lijnen in het hoofdrailnet en hoe 
verandert dit door de jaren heen? 

151 
Onderschrijft u de conclusie van het in opdracht van de stadsregio 
Parkstad Limburg uitgevoerde onderzoek naar een grensoverschrijdende 
uitbreiding van de concessie voor het hoofdrailnet, dat daarvoor geen 
juridische belemmeringen bestaan? Zo nee, wat zijn volgens u de nog 
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bestaande belemmeringen en hoe kunnen deze zo snel mogelijk worden 
weggenomen? 

152 
Klopt het dat de Duitse vervoersautoriteit (AVV/NVR) heeft gemeld de 
plannen voor een uitbreiding van de concessie voor het hoofdrailnet naar 
Aken nadrukkelijk te ondersteunen en dat hiervoor aan Duitse kant geen 
obstakels meer zijn? Zo nee, wat zijn volgens u de nog bestaande 
belemmeringen en hoe kunnen deze zo snel mogelijk worden 
weggenomen? 

153 
Kunt u een overzicht geven van de maximale rijsnelheden op het 
hoofdrailnet per traject? 

154 
Op welke (deel)trajecten kunnen intercity’s niet de gebruikelijke 140 
kilometer per uur rijden? 

155 
Kunt u voor het hoofdrailnet een overzicht geven van, per traject, de 
statistiek over het aantal niet-beschikbaarheidsincidenten, de totale duur 
in minuten daarvan en de duur van de logistieke nasleep daarvan, voor 
2009? Kunt u dit ook op een kaart weergeven? 

156 
Bent u bereid een dergelijk overzicht van niet-beschikbaarheidsincidenten 
voortaan jaarlijks te maken als indicator van de capaciteitsknelpunten op 
het spoor? 

157 
Onderschrijft u het standpunt dat reistijdverkorting juist voor het 
spoorvervoer prioritair is, vanwege de achterstand op dit punt en het feit 
dat snelheidsverhoging op het spoor een gering effect heeft op emissies, 
terwijl bij de auto niet zozeer verkorting van de reistijd, maar juist de 
beheersing van file- en emissieproblematiek het kernpunt van de zorg is? 

158 
Wanneer de indicator 5-minuten punctualiteit in internationaal verband 
wordt vergeleken, hoe scoort Nederland dan? Wat zijn relevante landen 
waar het Nederlandse net mee vergeleken kan worden? Wat leert een 
dergelijke vergelijking ons? 

159 
Kunt u een duidelijk gespecificeerd overzicht geven van de totale uitgaven 
aan spoor over de afgelopen tien jaar? 

160 
Kunt u een overzicht geven van de stand van zaken van alle uitvoerings-
maatregelen in het kader van de Quick scan van de gedecentraliseerde 
spoorlijnen? 

161 
Waarom staat er in de VenW-begroting dat «de verwachting is» dat er in 
2011 30 000 nieuwe fietsparkeervoorzieningen bij stations worden 
gebouwd, in plaats van «de afspraak is»? 

162 
Kunt u, conform eerdere toezeggingen, alsnog een duidelijk overzicht 
geven van het aantal gerealiseerde fietsenstallingen, alsmede het exacte 
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aantal nog te realiseren fietsenstallingen volgens de huidige planning 
(gespecificeerd per jaar)? Kunt u hierbij ook gespecificeerd aangeven 
welke kosten hier direct aan verbonden zijn? Kortom: waar blijft het 
actieplan fietsparkeren? 

163 
Kunt u, conform de toezegging gedaan tijdens het algemeen overleg 
Fietsen d.d. 23 juni 2010 om dit op 23 september 2010 te doen, duidelijk 
maken wat de kosten zouden zijn van circa 200 000 extra fietsenstallingen, 
waaraan op de middellange termijn dringende behoefte zal zijn? Kunt u 
hierbij duidelijk toelichten om welke steden het gaat? Kortom: waar blijft 
het actieplan fietsenstallingen op stations? 

164 
Wat vindt u van de suggestie van de voorzitter van ROVER om het rijk de 
regie te laten nemen bij het creëren van extra fietsenstallingen bij 
stations, waarbij gemeenten en NS onder die regie zorgen voor lokaal 
maatwerk? 

165 
Hoe is verzekerd dat met de nationale Databank openbaar vervoersge-
gevens (NDOV) geen dubbel werk wordt verricht en hoe zijn de kosten van 
de NDOV verdeeld tussen Rijk, decentrale overheden en marktpartijen? 

166 
Kunt u een specificatie geven van de noodzakelijke investeringen van 
maximaal € 30 miljoen voor betere informatie voor de weggebruiker via 
de Nationale Databank Wegverkeer (NDW)? 

167 
Wat is de oorzaak van de afname van het aantal reizigerskilometers in het 
openbaar vervoer in de stadsregio’s in 2009 ten opzichte van de voor-
gaande jaren met bijna 20% en de toename daarvan in de provincies met 
36%? 

168 
Wat is de waarde van het hoge cijfer voor de consumentenwaardering 
voor de straattaxi (gemiddeld 7,3), gezien het feit dat zich de afgelopen 
jaren veel problemen hebben voorgedaan, die aanleiding zijn geweest 
voor aanpassing van de wetgeving? 

169 
Wat is relatie van de uitgaven op post 35.03.01 Kennis luchtvaart en 
luchthavens met de uitgaven die begroot staan op de begroting van 
Economische Zaken voor innovatie in de luchtvaart? 

170 
Waarom wordt er bij post 35.09.01 Ontvangsten Stichting Buisleidingen-
straat uitgegaan van structureel lage(re) ontvangsten, terwijl de buislei-
dingenstraat nog slechts voor circa 1/3 van de capaciteit benut is en er 
derhalve een groot potentieel voor extra inkomsten is? 

171 
Waarom is er in 2011 € 6 982 000 euro begroot op post 35.01 Mainport 
Schiphol en regionale Luchthavens, terwijl meer dan 65% daarvan nog 
niet beleidsmatig is ingevuld? Waar wordt dit geld aan uitgegeven en 
welke doelen worden daarmee nagestreefd? 
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172 
Waarom is er in 2011 € 1 265 000 euro begroot op post 35.02 Mainport 
Rotterdam en overige zeehavens, terwijl 50% daarvan nog niet beleids-
matig is ingevuld? Waar wordt dit geld aan uitgegeven en welke doelen 
worden daarmee nagestreefd? 

173 
Wat zijn de eerste bevindingen ten aanzien van de monitoring van de 
inwerkingtreding van de RBML met betrekking tot de decentralisatie naar 
de provincies? 

174 
Is ondersteuning van provincies bij de kennisopbouw op het gebied van 
de bevoegdheden ten aanzien van kleine luchthavens nog nodig? 

175 
Kunt u de «vrijstelling luchtvaartuigen» toelichten, dat wil zeggen: wat is 
de inhoud van deze maatregel, wat is de rationale erachter en wat is het 
(beoogde) effect ervan? 

176 
Waarom besteedt u geld aan kennismakingsstages aan boord van 
koopvaardij- en baggerschepen en om welk bedrag gaat het hier exact? 

177 
Wat gaat u concreet doen om de tekorten aan instromers in het zeevaart-
onderwijs op te lossen? 

178 
Hoeveel geld besteedt u aan het ondersteunen van het Bureau 
Voorlichting Binnenvaart en aan het ondersteunen van de binnenvaart-
sector met een gerichte voorlichtingscampagne richting verladers? 

179 
Hoeveel geld besteedt u aan het «subsidiëren van imagocampagne 
logistiek in het kader van het dieselakkoord 2008»? 

180 
Kunt u de reden voor de sprong in uitgaven, van € 28 miljoen in 2010 naar 
€ 37 miljoen in 2011, op post 36.01.03 Maatregelen klimaatbeleid 
personenvervoer specificeren en verklaren? 

181 
Wat is de stand van zaken rond Het Nieuwe Rijden: wat zijn uw kwantita-
tieve ambities qua deelname en milieuresultaat en hoe denkt u die te gaan 
behalen? 

182 
Op welke wijze wilt u autobezitters aanmoedigen om de milieudruk van 
hun autogebruik te verminderen? 

183 
Hoe ziet u de rol van uw ministerie als «launching customer»? Op welke 
terreinen zal uw ministerie zich opwerpen als «launching customer»? 

184 
Op welke wijze wordt er beleid gevoerd ten aanzien van het terugdringen 
van (geluids)overlast door motorrijders? 
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185 
Op hoeveel plekken en waar wordt op dit moment langs de rijkswegen de 
norm voor NO2 overschreden? 

186 
Hoeveel onopgeloste Meerjarenprogramma Ontsnipperings(MJPO)-
knelpunten zijn er nog over? 

187 
Wat is de maximale benutting van de Betuweroute? Als de Betuweroute 
maximaal wordt benut, blijft de geluidsbelasting dan binnen de grenzen 
van de nieuwe Wet geluidhinder? 

188 
Wanneer en op welke trajecten worden de grenzen van de nieuwe Wet 
geluidhinder bereikt, utgaande van de autonome groei van het goederen-
vervoer op het spoor zoals in PHS is opgenomen? 

189 
Wanneer worden de LL-blokken (remblokken voor treinen) internationaal 
vrijgegeven? 

190 
Hoeveel tijd kost het om al het goederenmaterieel dat in Nederland wordt 
gebruikt, met LL-blokken uit te rusten, vanaf het moment dat deze blokken 
internationaal worden vrijgegeven? 

191 
Waarvoor is de verruiming van het budget op post 41.01.04 Internationaal 
beleid VenW bestemd? 

192 
Hoe verklaart u de forse verlaging van het budget op post 41.02.01 ICT 
Dienstverlening? 

193 
Kunt u inzicht geven in de resultaten die worden bereikt met de energie 
die in de kwaliteit van de beheersing van innovatieve contractvormen 
wordt gestoken? 

194 
Kunt u een specificatie geven van de materiële kosten van het KNMI voor 
de jaren 2009, 2010 en 2011, en een verklaring geven voor de oplopende 
kosten in die jaren (respectievelijk € 20, € 29 en € 38 miljoen)? 

195 
Welke lasten op de begroting van Rijkswaterstaat voor 2011 betreffen 
betalingen aan ProRail? Kunt u dit uitsplitsen naar eigen personele lasten, 
inhuur personeel, overige apparaatskosten, onderhoud en beheer, aanleg, 
vervanging en overig? 

196 
Kunt u een overzicht geven van de ontwikkeling van eigen personele 
lasten, inhuur personeel, overige apparaatskosten, onderhoud en beheer, 
aanleg, vervanging en overige lasten bij ProRail in de afgelopen vijf jaar? 

197 
Kunt u een overzicht geven van de ontwikkeling van het aantal fulltime-
equivalents (FTE’s) en de kosten per FTE bij ProRail in de afgelopen vijf 
jaar? 
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198 
Wat zijn PIN-waarden? 

199 
Hoe is het afnemen van de uitgaven aan de IVW te rijmen met het 
constant blijven en zelfs toenemen van het takenpakket? 

200 
Hoe kan het dat er voor het IF in 2009 een voordelig saldo was en dat er 
nu sprake is van (forse) kasspanning? 

201 
Is er een verband tussen het doorschuiven van het voordelig saldo 2009 
van het IF naar 2011 en de bezuinigingen die dit jaar nodig waren? 
Betekent deze eenmalige overboeking dat volgende jaren extra bezuinigd 
zal moeten worden, omdat de overboeking niet herhaald kan worden, en 
wordt daarmee het probleem eigenlijk verschoven? 

202 
Hoe gaan de komende jaren de kasproblemen van het IF worden opgelost 
wanneer er geen voordelig saldo is om mee te schuiven? 

203 
Heeft de kasspanning in de eerste jaren van de planperiode tot en met 
2020 van het IF gevolgen voor de aanleg van infrastructuur? Zo ja, welke 
projecten worden erdoor vertraagd en wat bedragen deze vertragingen? 

204 
Waar wordt het overschot op het IF in de latere jaren van de planperiode 
tot en met 2020 door veroorzaakt? Staan er voor de langere termijn 
minder projecten op de rol? 

205 
Wordt er vanaf 2011 daadwerkelijk € 65 mln per jaar bezuinigd op beheer 
en onderhoud, of gaat het hier om interne verschuivingen binnen het IF? 

206 
Wat is er gebeurd met het BDU-geld dat bestemd was voor de proef met 
mobiliteitsprojecten rond Amsterdam, nadat het convenant daarover door 
uw ambtsvoorganger is opgezegd? Op welke plaats in de begroting is dit 
bedrag terug te vinden? 

207 
Wanneer wordt de evaluatie van de convenanten in het kader van 
mobiliteitsmanagement naar de Kamer gestuurd? 

208 
Heeft het onderzoek naar de vraag hoe de verbinding Den Haag–
Eindhoven via de Hogesnelheidslijn(HSL)-Zuid juridisch te realiseren is, in 
verband met de samenhang tussen de verschillende concessies (motie 
Cramer c.s. op Kamerstuk 31700A, nr. 54 d.d.15-12-2008), inmiddels 
plaatsgevonden? Zo ja, wat is het resultaat? Zo nee, wordt dit afgerond 
voor de behandeling in de Kamer van de nieuwe concessie voor het 
hoofdrailnet? 

209 
Wat zijn de ervaringen met de Taskforce vitaliteit spoorsector en heeft 
deze inmiddels een onafhankelijke voorzitter? 
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210 
Hoe komt het dat het naar Roosendaal doortrekken van de Belgische 
intercity die van Charleroi naar Essen gaat, lastiger is dan eerst werd 
verwacht? 

211 
Wat is de uitkomst van het gesprek met de gemeente Emmen, de 
provincie Drenthe en ProRail over de toekomst van station Emmen 
Bargeres? 

212 
Heeft u inmiddels met vervoerders en TransLinkSystems afgesproken dat 
het overboeken van saldo van de OV-chipkaart altijd gratis kan 
geschieden? 

213 
Kunt u inzicht geven in de uitvoering van de motie Van Gent c.s. over 
prioriteit geven aan de expertise rond fietsbeleid (Kamerstuk 31 796, nr. 17 
d.d. 01-07-2010)?
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